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Ing. Gazdag: 

Ako, alebo v akej fáze sa nachádza projekt kompostáreň? 

 

PhDr. Čižmár: 

Projekt kompostáreň je vo fáze podania žiadosti. Dnes, v rámci bodu Rôzne bude sa 

upresňovať materiál formou uznesenia. To už bližšie vysvetlí pri vstupe, konkrétne pri 

uvedení tohto bodu pani zástupkyňa. Momentálne sme vo fáze, kedy čakáme na odborné 

hodnotenia, potom následne aj na vyrozumenie o úspešnosti tohto projektu. Tieto projekty aj 

zberný dvor, aj kompostáreň sú z hľadiska odpadovej politiky pomerne dôležité. Dúfame, že 

sa podarí naplniť tie predsavzatia, resp. snahy, ktoré máme aby sme odpadové hospodárstvo 

aspoň podmienkami a vytvorením predpokladov aj pre obyvateľov, aj pre podnikateľov 

dostali do takej pozície, aby sme pokračovali v tom, čo sme sa dohodli aj my ako mestské 

zastupiteľstvo aj vy, v rámci komisií, tzn. aby sme dosiahli vyššiu mieru separácie odpadu 

a zníženie miery tvorby zmiešaného odpadu a s tým súvisiace aj zhodnocovanie odpadu ako 

takého.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 

 

 

 

 

 

 


